
Styrelsemöte Sänghs bys samfällighet 2022-05-18 

Närvarande: 
Annika Karlsson 
Mattias Rådmark 
Carl-Erik Leek 
Veronica Kede 

1. Ordföranden öppnade mötet 

2. Föregående protokoll 

Inget att tillägga. 

3. Uppföljning efter årsstämman 

Frånvarande: 
Camilla Wegbratt 

Samtliga dokument i samband med årsstämman 2022 finns upplagda på hemsidan. 
Information om den nya styrelsen är inskickad till Lantmäteriet. 
Debitering nummer 1 har utdelats i brevlådorna till samtliga medlemmar i samfälligheten. 
Adressändring utförd till Mattias Rådmark för fakturor från TIA, Trelleborgs Energi och Telia. 
Hemsidan kommer i fortsättningen ha två administratörer: Tore Karlsson och Mattias Rådmark. 

4. Förslag om hjärtstartare 

Under årsstämman föreslogs spontant att föreningen borde anskaffa hjärtstartare. I Lag om förvaltning av 
samfälligheter, paragraf 18 beskrivs syftet med en samfällighet enligt följande: 
En samfällighets ändamål är att förvalta den samfällighet för vilket den bildats. En samfällighet får inte 
driva verksamhet som är främmande för ändamålet för föreningen. 

Eftersom hjärtstartare ej ingår i Sänghs bys samfällighets ändamål, samt att kostnaden för en ändring av 
ändamålet är betydande, beslutade styrelsen att inte gå vidare med förslaget om hjärtstartare. 
Mattias Rådmark föreslog i stället att ett medborgarförslag borde tas fram som ska skickas till Trelleborgs 
kommun. Förslaget skulle innebära att kommunen skulle sätta upp hjärtstartare på Stavstensudde, helst 
inom varje by. Annika Karlsson tar fram ett textförslag på medborgarförslag till nästa möte. 

5. Ny vägskylt samt gatumålning av max hastighet vid infarten 
Förslag på extra skylt samt gatumålning av max hastighet i vägbanan presenterades av ordföranden. Det 
beslutades att ny skylt inte är nödvändig. Däremot kommer kostnaden undersökas för gatumålning av max 
hastighet i vägbanan vid infarten, för eventuellt beslut inför nästa styrelsemöte. 

6. övrigt 

Nästa styrelsemöte är den 29 juni kl 18:00 hemma hos Annika. 

7. Ordförande tackade styrelsen och mötet avslutades. 
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Annika Karlsson 
Ordförande 
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Carl-Erik Leek 
Sekreterare 
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